
Protokół Nr XL

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 30 marca 2021 roku w zdalnym trybie

obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (przy wykorzystywaniu

środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Radni nieobecni: Pani Beata Gajek – Dyl. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu,

Pani Sylwia Dyl – Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych

Pani Justyna Świetlik – Z-ca Kierownika Wydziału Organizacyjnego,

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 lutego 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –
projekt nr 346/21,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 347/21,

      c) udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr

      337/21,

    d)  zmiany uchwały NR XIX/210/04 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 maja 2004 roku 
w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Staszów o nazwie:"Ośrodek Sportu  
i Rekreacji w Staszowie" – projekt nr 336/21,
e) określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  
bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2021 – projekt nr 338/21,
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f) uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Rozwoju  i  Modernizacji  Urządzeń  Wodociągowych  
i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej
i Mieszkaniowej w Staszowie Spółka Gminy z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2021 –
2023 – projekt nr 339/21,

g)  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Rozwoju  i  Modernizacji  Urządzeń  Wodociągowych  
i  Urządzeń  Kanalizacyjnych  Przedsiębiorstwa  Produkcyjno  –  Usługowego  PROPOL  
Sp. z o.o. w Osieku na lata 2021 – 2024 – projekt nr 340/21,

h) zmiany Uchwały Nr XXXIX/335/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 23 lutego 2021 r.
w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki z udziałem gminy Staszów działającej pod
firmą:"SIM SMS Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością" – projekt nr 343/21,

i)  wyrażenia  zgody  na  złożenie  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu
Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  nowotworzonej  spółce  
z  udziałem  gminy  Staszów  działającej  pod  firmą:  ”SIM  SMS  Spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością” - projekt nr 342/21, 

j) podjęcia współdziałania z miastem i gminą Oleśnica oraz gminą Rytwiany celem utworzenia
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego – projekt nr 348/21,

k)  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego
nieograniczonego – projekt nr 344/21,

l) wyrażenia zgody na zawarcie umów na odpłatne udostępnienie nieruchomości stanowiących
własność Gminy Staszów – projekt nr 345/21,

ł) listu  otwartego  –  petycji  pt.  "Alarm  !  Stop  zabójczemu  GMO  –  STOP niebezpiecznej
SZCZEPIONCE !" – projekt nr 341/21,

m)  przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej w Staszowie za 2020 rok –

projekt nr 335/21.

5. Wolne wnioski w tym:
-  informacja  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  okres  od
19 lutego 2021 r. do 26 marca 2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu  z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów

Leszek Kopeć,  który zawnioskował o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie

zmiany Uchwały  Nr  XXXIX/335/2021 Rady Miejskiej  w Staszowie  z  dnia  23  lutego 2021 r.  

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  z  udziałem  gminy  Staszów  działającej  pod

firmą:"SIM  SMS  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością"  –  projekt  nr  343/21.  Ponadto

zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody

na  utworzenie  spółki  z  udziałem  gminy  Staszów  działającej  pod  firmą:  SIM  SMS  Spółka  
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z ograniczoną odpowiedzialnością  - projekt nr 349/21

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie w/w wnioski , które

zostały jednogłośnie przyjęte (obecnych było 20 radnych). Następnie Rada Miejska jednomyślnie

zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych wniosków (obecnych było 19 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 lutego 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 

– projekt nr 346/21,

     b)  wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 

     347/21, 

c) udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu 

       – projekt nr 337/21,

    d) zmiany uchwały NR XIX/210/04 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 maja 2004 roku 

    w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Staszów o nazwie:"Ośrodek Sportu 

i Rekreacji w Staszowie" – projekt nr 336/21,

e) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2021 – projekt nr 338/21,

f) uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Rozwoju  i  Modernizacji  Urządzeń  Wodociągowych  
i  Urządzeń  Kanalizacyjnych  będących  w  posiadaniu  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  
Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Staszowie  Spółka  Gminy  z  ograniczoną  
odpowiedzialnością na lata 2021 – 2023 – projekt nr 339/21,

  g)  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Rozwoju  i  Modernizacji  Urządzeń  Wodociągowych  
i  Urządzeń  Kanalizacyjnych  Przedsiębiorstwa  Produkcyjno  –  Usługowego  PROPOL  
Sp. z o.o. w Osieku na lata 2021 – 2024 – projekt nr 340/21,

h) wyrażenia zgody na utworzenie spółki z udziałem gminy Staszów działającej pod firmą: 
SIM SMS Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  - projekt nr 349/21,

i)  zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego Funduszu  Rozwoju  
Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  ,w  tworzonej  spółce  
z  udziałem  gminy  Staszów  działającej  pod  firmą:  ”SIM  SMS  Spółka  z  ograniczoną  
odpowiedzialnością” - projekt nr 342/21, 

3



j) podjęcia  współdziałania  z  miastem  i  gminą  Oleśnica  oraz  gminą  Rytwiany  celem  
utworzenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego – projekt nr 348/21,

k)  wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości  gruntowej  w drodze  przetargu ustnego  
nieograniczonego – projekt nr 344/21,

l)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umów  na  odpłatne  udostępnienie  nieruchomości  
stanowiących własność Gminy Staszów – projekt nr 345/21,

ł) listu otwartego – petycji pt. "Alarm ! Stop zabójczemu GMO – STOP niebezpiecznej  
SZCZEPIONCE !" – projekt nr 341/21,

m)  przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej w Staszowie za 2020 rok –

projekt nr 335/21.

5. Wolne wnioski w tym:
-  informacja  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  okres  od
19 lutego 2021 r. do 26 marca 2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 23 lutego 2021 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 19 radnych). 

    Ad. 4 a     

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021- 2035

– projekt nr 346/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/339/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b    

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 347/20.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/340/2021
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(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c    

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała  z

projektem uchwały  w  sprawie udzielenia  przez  gminę  Staszów pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 337/21.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/341/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała z projektem

uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XIX/210/04 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 maja

2004  roku  w  sprawie  utworzenia  jednostki  organizacyjnej  Gminy  Staszów  o  nazwie:"Ośrodek

Sportu i Rekreacji w Staszowie" – projekt nr 336/21.

Radny  Tomasz  Otrębski  zapytał,  czy  burmistrz  przewiduje  na  terenie  Parku  Górników

Siarkowych dodatkowe obiekty sportowe.

Burmistrz Leszek Kopeć wyjaśnił, iż w przyszłości gmina będzie podejmować starania, aby  na

terenie Parku Górników Siarkowych powstały nowe obiekty sportowe. 

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/342/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w  sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2021 – projekt nr 338/21.

Radny Tomasz Otrębski zapytał  o  lokalizację  schroniska dla  bezdomnych zwierząt  oraz jakie

koszty gmina ponosi w przypadku wyłapania bezdomnego zwierzęcia. 

Wyjaśnień  w  powyższym  zakresie  udzieliła  Pani  Ewa  Kondek  –  Z-ca  Burmistrza  Miasta  

i  Gminy w Staszowie.  W zakresie  pytania dotyczącego lokalizacji  schroniska dla  bezdomnych
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zwierząt  odpowiedziała  iż  schronisko,  z  którym gmina Staszów współpracuje  wymienione  jest

w załączniku nr  1  do  projektu  uchwały.  W zakresie  wydatkowanych środków przez  gminę  na

świadczenie usług w zakresie wyłapywania bezdomnego zwierzęcia to koszt ok. 2 000,00 zł.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/343/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani Ewa Kondek  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniego Planu

Rozwoju  i  Modernizacji  Urządzeń  Wodociągowych  i  Urządzeń  Kanalizacyjnych  będących  

w posiadaniu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Staszowie  Spółka

Gminy z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2021 – 2023 – projekt nr 339/21.

Ponadto wniosła o dokonanie w niniejszym projekcie uchwały w zał. nr 1 w części II zmiany zapisu

z ,,Ilość sprzedanej wody oraz odebranych ścieków – z podziałem na grupy taryfowe – w latach

2000 - 2017 przedstawiona została w tabeli 1 i tabeli 2” na ,,Ilość sprzedanej wody oraz odebranych

ścieków – z podziałem na grupy taryfowe – w latach 2010 - 2020 przedstawiona została w tabeli 1

i tabeli 2”.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/344/2021 

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani Ewa Kondek  zapoznała z  projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa

Produkcyjno – Usługowego PROPOL Sp. z o.o. w Osieku na lata 2021 – 2024 – projekt nr 340/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/345/2021 

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 h

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na utworzenie spółki  

z  udziałem  gminy  Staszów  działającej  pod  firmą:  SIM  SMS  Spółka  z  ograniczoną

odpowiedzialnością  - projekt nr 349/21. 

Radny  Tomasz  Otrębski poprosił  burmistrza  o  przedstawienie  lokalizacji  realizacji  zadania

budowy bloków mieszkalnych w ramach rządowego programu „Mieszkanie Plus”.

Burmistrz Leszek Kopeć  wyjaśnił radnemu,  iż pierwszy blok do wybudowania planowany jest  

w lokalizacji stacji trafo, kolejna lokalizacja bloków powstanie za sklepem Tesco oraz w obrębie

ulicy Mickiewicza przed skrzyżowaniem z ulicą Łącznik. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/346/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 i

Pani  Agnieszka Gilbert  zapoznała  z  projektem uchwały  w sprawie   zatwierdzenia  wniosku o

wsparcie  ze  środków Rządowego Funduszu Rozwoju  Mieszkalnictwa na  sfinansowanie  objęcia

udziałów ,w tworzonej spółce z udziałem gminy Staszów działającej pod firmą: ”SIM SMS Spółka

z ograniczoną odpowiedzialnością” - projekt nr 342/21, 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/347/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 j

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie   podjęcia współdziałania z miastem

i gminą Oleśnica oraz gminą Rytwiany celem utworzenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego –

projekt nr 348/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła
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Uchwałę nr XL/348/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 k

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – projekt nr 344/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/349/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 l

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie

umów na odpłatne udostępnienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Staszów – projekt

nr 345/21

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/350/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 ł

Pani Justyna Świetlik – Z-ca Kierownika Wydziału Organizacyjnego  zapoznała z projektem

uchwały  w  sprawie  listu  otwartego  –  petycji  pt.  "Alarm  !  Stop  zabójczemu  GMO  –  STOP

niebezpiecznej SZCZEPIONCE !" – projekt nr 341/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/351/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 m
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Pani  Justyna  Świetlik  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie przyjęcia  sprawozdań  

z działalności Komisji Rady Miejskiej w Staszowie za 2020 rok – projekt nr 335/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XL/352/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach i zapytaniach radny Jacek Maruszewski, zwrócił się ponownie o podjęcie

działań w zakresie uporządkowania terenu na parkingu za budynkiem PKS-u przy staszowskiej

obwodnicy  oraz  usunięcia  gałęzi  świerków  przy  drodze  wojewódzkiej  757  w  Sielcu  przy

skrzyżowaniu z drogą w kierunku Sielec – Ziemblice.

Radny  Tomasz  Otrębski  zawnioskował  o  zakup  nowego  autokaru  do  przewozu  młodzieży

szkolnej ze szkół podstawowych nr 1 i 2 w Staszowie, przedszkoli nr 3 i 4 w Staszowie oraz dwojga

niepełnosprawnych dzieci (możliwość wykorzystania dotacji w 80 % z ,,Pefronu”). Zgłosił również

potrzebę zmiany organizacji ruchu na ul. Hugo Kołłątaja w Staszowie poprzez likwidację ruchu

dwukierunkowego na wdrożenie ruchu jednokierunkowego (wjazd w jednokierunkowa od ulicy

Mickiewicza w Staszowie).  Przypomniał również o potrzebie  remontu nawierzchni parkingowej

przy ul. Kołłątaja nr 6, 8 i 10 w Staszowie i  remont zatok parkingowych przy ul. Komisji Edukacji

Narodowej  w Staszowie.  Na zakończenie  swojej  wypowiedzi  podziękował  władzom za  szybką

interwencję w kwestii  dokonania przycinki  gałęzi  drzew na terenie  bloku przy ul.  Kołłątaja  6  

w Staszowie. 

Radny Wojciech Charyga zgłosił kwestie niszczenia dróg dojazdowych na terenie sołectw gminy

Staszów  w związku  z  realizacją  inwestycji  w  gminie  Bogoria.  Poprosił  burmistrza  o  podjęcie

działań  po  zakończonej  inwestycji  w  zakresie  naprawy  dróg  przez  inwestora  w  wyniku

prowadzonych prac związanych z budową farmy wiatrowej na terenie gminy Bogoria. 

Radny Hubert Gawłowicz poruszył problem aktów wandalizmu na osiedlu Ogrody.  Zapytał więc,

na jakim etapie jest sprawa i czy udało się namierzyć sprawcę. Ponadto podziękował władzom za

podjęcie dyskusji publicznej, aby uczulić mieszkańców. Przypomniał również o sprawie poruszanej

przez niego  dot. poprawy dojścia do budynku rehabilitacji przy ul. Wschodniej w Staszowie. 
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Radny Bonifacy Wojciechowski   przypomniał  o  potrzebie przeprowadzenia  remontu  chodnika

prowadzącego od ul. Konstytucji 3 Maja wzdłuż Przedszkola nr 8 w Staszowie przy ul. Kilińskiego

10  w  Staszowie.  Ponadto  zgłosił  kwestię  złego  stanu  parkingu  (główna  zajezdnia)  przy  

ul.  Mickiewicza  w Staszowie  o  możliwie  jak  najszybsze  przeprowadzenie  koniecznej  naprawy

nawierzchni. 

Radny Mariusz Łazarz  zwrócił się do Burmistrza o podjęcie działań w zakresie poprawy złego

stanu technicznego kładki (uszkodzone deski) przy Szkole Podstawowej nr 1 w Staszowie. Ponadto

zgłosił kwestię poruszaną przez mieszkańców bloku przy ul. Krakowskiej 34 w zakresie wykonania

wjazdu od ul. Koszarowej w Staszowie. Zgłosił również konieczność remontu zapadniętej kostki na

skrzyżowaniu  ul.  Krakowskiej  i  ul.  Południowej  w  Staszowie.  Poruszył  kwestię  utrzymania

porządku  przy  ul.  Niskiej  w  Staszowie.  Dodał,  iż  mieszkańcy  skarżą  się,  iż  niektóre  posesje

prywatne nienależycie utrzymują porządek. Zasugerował,  aby zwrócić się do właścicieli  posesji

celem  uporządkowania terenu. 

Radny  Zdzisław  Brzyszcz  ponownie  zgłosił  potrzebę  przeprowadzenia  remontu  chodnika

prowadzącego od bloku przy ul. Kołłątaja 4 w kierunku sklepu ,,Społem”.

Radny Rafał Grabka poprosił o podjęcie działań w zakresie usunięcia starych istniejących słupów

telekomunikacyjnych na terenie miasta. Dodał, iż obecny stan techniczny zagraża bezpieczeństwu

przechodniów. Zgłosił również konieczną potrzebę przeprowadzenia  przeglądów placów zabaw na

terenie gminy Staszów. 

Radny  Dominik  Rożek zwrócił  się  z  prośbą  o  rozważenie  możliwości  usytuowania  znaków

poziomych w lokalizacji ulic Krakowskiej i Kolejowej w Staszowie.  Na zakończenie zwrócił się 

z prośbą o skontrolowanie wykonania nawierzchni drogi przy ul. Czereśniowej w Staszowie. Radny

zaznaczył, iż w wielu miejscach po zimie nawierzchnia drogi zaczyna się zapadać. Ponadto zapytał

jak na chwilę obecną wygląda sytuacja wysypiska śmieci na Pocieszce. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odniósł  się  do  zapytania  radnego  Jacka

Maruszewskiego w kwestii uporządkowania terenu przy obwodnicy za PKS-em. Poinformował, iż

ponownie zgodnie z kompetencją zostanie skierowane w tej sprawie pismo do Świętokrzyskiego

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach o pilne podjęcie działań dotyczących uporządkowania

przedmiotowego terenu. Dodał, iż w miarę możliwości Straż Miejska w Staszowie monitoruje stan

czystości  na  przedmiotowym  terenie.  W  kwestii  usunięcia  gałęzi  świerków  przy  drodze

wojewódzkiej  757  w  Sielcu  przy  skrzyżowaniu  z  drogą  w  kierunku  Sielec  –  Ziemblice,

poinformował,  iż  sprawa  ponownie  zostanie  skierowana  do  Świętokrzyskiego  Zarządu  Dróg
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Wojewódzkich  w  Kielcach  o  pilne  podjęcie  działań.  W kwestii  zmiany  organizacji  ruchu  na  

ul.  Hugo  Kołłątaja  w  Staszowie,  poinformował,  iż  gmina  przystąpi  do  realizacji  zadania  po

przeprowadzonych konsultacjach z mieszkańcami osiedla.  W  zakresie  zapytania  dotyczącego

prowadzenia prac w naszej gminie związanych z budową wiatraków w gminie Bogoria, wyjaśnił, iż

po każdorazowych sygnałach od mieszkańców temat jest sprawdzany. W kwestii poruszanej przez

radnego  Mariusza  Łazarza  dot.  poprawy  stanu  technicznego  kładki  (uszkodzone  deski)

poinformował,  iż  zgłoszona  sprawa  zostanie  zweryfikowana  i  ewentualnie  zostaną  podjęte

działania. W zakresie wykonania wjazdu od ul. Koszarowej w Staszowie poinformował, iż  w tym

zakresie były rozmowy aby zrealizować zadanie wspólnie ze wspólnotą mieszkaniową bloku przy

ul.  Krakowskiej,  jednak  z  uwagi  na  wysoki  koszt  współfinansowania  zrezygnowali.  Dodał,  iż

można ponownie powrócić do rozmów i także partycypować w kosztach. Następnie odniósł się do

zapytań poruszonych na dzisiejszej sesji w kwestii zapytań radnych dotyczących wyremontowania

nawierzchni na drogach i parkingach na terenie miasta i gminy Staszów. Poinformował, iż zostaną

podjęte działania w zakresie doraźnego uzupełnienia ubytków nawierzchni jezdni, jak i również na

parkingach zgodnie z przyjętym harmonogramem zadań na terenie zarówno miasta, jak i i gminy

Staszów. Odnosząc się do zapytania dotyczącego utrzymania porządku przy ul. Niskiej w Staszowie

wyjaśnił,  iż  zostaną  zwiększone  przez  Straż  Miejską  działania  związane  z  przeprowadzaniem

kontroli.  Następnie Burmistrz odniósł się do zapytania radnego Rafała Grabki w zakresie złego

stanu technicznego  słupów telekomunikacyjnych wyjaśnił radnemu, iż sprawa zostanie zgłoszona

do właścicieli  o podjęcie działań dotyczących poprawy bezpieczeństwa celem usunięcia  ich lub

wymiany. Jeżeli chodzi o   przeprowadzenie przeglądów placów zabaw na terenie gminy Staszów

poinformował, iż początkiem kwietnia zostanie dokonany przegląd placów zabaw na terenie miasta

i gminy Staszów.  W kwestii zapytań radnego Dominik Rożka w sprawie wykonania nawierzchni

drogi  przy  ul.  Czereśniowej  w  Staszowie  poinformował,  iż  w  ramach  gwarancji  zostanie

poprawiona nawierzchnia drogi.  W sprawie  zapytania dotyczącego obecnego statusu  wysypiska

śmieci na Pocieszce wyjaśnił, iż na chwilę obecną Spółka PGKiM w Staszowie prowadzi starania 

w zakresie pozyskania środków finansowych, aby przystąpić do działań związanych z rekultywacją

tego  obszaru.  Odnosząc  się  do  radnego  Huberta  Gawłowicza  dot.  sprawy  szerzącego  się

wandalizmu na   obiektach użyteczności publicznej poinformował, iż sprawa została zgłoszona na

Policję jednak z uwagi na to, iż sprawca nie został wykryty sprawa została umorzona. Zwrócił się

do zgromadzonych o wsparcie, reagowanie i pomoc w eliminowaniu tych działań, które są czynione

przez naszą młodzież. Ponadto przedłożył  informację z działalności za okres od 19 lutego 2021 r.
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do  26  marca  2021  r.  (w  załączeniu  do  protokołu).  Poinformował  również,  iż  gmina  Staszów

pozyskała  ponad  9  milionów  złotych  na  przebudowę  ulicy  Towarowej  oraz  Kościuszki  

w Staszowie. Zadanie będzie dofinansowane w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych

oraz Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi złożył zgromadzonym życzenia z okazji zbliżających się Świąt

Wielkanocnych.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili wniosków.

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:30 do godz: 18:00    

              

Protokolant: Przewodniczący

       M. Janowska     Rady Miejskiej w Staszowie

     ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

                                

12


